
From: Венета Василева  

Sent: Saturday, February 3, 2018 6:36 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: прием в първи клас 

  
Уважаеми госпожи/господа, 
Възползвам се от възможността за обществено обсъждане на системата за прием в 
първи клас, за да изкажа мнението си на дългогодишен учител.  
Към допълнителните критерии за прием задължително трябва да се включи и такъв за 
надпланов прием или квота за деца на колеги. В училищата се усеща силна нужда от 
млади кадри и такава квота би била добър начин да ги привлечем и задържим.  
Моля да вземете под внимание важността на проблема за спокойствието и 
мотивацията на младите учители. 

 


